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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2010. február hó 15. napján 17 
órai kezdettel tartott testületi üléséről.

Az ülés helye: Művelődési Ház
Berekfürdő, Fürdő 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Perge József alpolgármester
Buczkó Zoltánné képviselő
Czinege Béla képviselő
Harsányi Gábor képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Mátrai István képviselő

Oláh Sándor képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző

Fodor Judit igazgató, Kulturális-, Idegenforgalmi Központ 
és Könyvtár

Oros István ügyvezető igazgató, Berek-Víz Kft.
Székely László iskolaigazgató

Harmati Péter Berek-Víz Kft., gazdasági vezető 
Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző
10 fő érdeklődő

Dr.  Hajdu Lajos  polgármester köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy a képviselő-testület 
határozatképes számban megjelent. Minden képviselő jelen van. Az ülést megnyitja.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Harsányi Gábor és Dr. Kenyeres Imre képviselőket. 
Szavazásra bocsátja a javaslat elfogadását.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  javaslatot  7 igen,  1 tartózkodó szavazattal,  ellenszavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
 
41/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berekfürdő  Községi 
Önkormányzat  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló  26/2006.(XII.12.) sz. 
Önkorm.  rendelet  11.  §  (3)  bekezdése  alapján,  a  jegyzőkönyv-hitelesítésére  Harsányi 
Gábor és Dr. Kenyeres Imre képviselőket választotta meg.

Erről értesülnek:
1) Harsányi Gábor képviselő
2) Dr. Kenyeres Imre képviselő
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester 
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző 

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: A  napirendi  javaslat  kiküldésre  került.  Van-e  valakinek  a 
napirenddel kapcsolatosan kérdése, észrevétele, módosító javaslata?
Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem érkezett.
Szavazásra bocsátja a napirendi javaslat elfogadását.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  napirendi  javaslatot  8  igen,  ellen és  tartózkodó szavazat 
nélkül, egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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412/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  alábbi  napirend 
megtárgyalását fogadta el:

1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről

Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2009.  évi  költségvetésének 

megállapításáról szóló 9/2009.(II.10.) sz. Önkorm. rendelet módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

5. Előterjesztés  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2010.  évi  költségvetésének 
megállapítására.

       Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
6. Előterjesztés a Berek-Víz Kft. 2010. évi üzleti tervére.

Előterjesztő: Oros István ügyvezető
7. Előterjesztés  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szervezeti  és 

Működési  Szabályzatáról  szóló  többször  módosított  26/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm. 
rendelet módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

8. Előterjesztés a képviselő-testület hivatalának köztisztviselői közszolgálati jogviszonyának 
egyes  kérdéseiről  szóló,  többször  módosított  23/2001.(X.25.)  sz.  Önkorm.  rendelet 
módosítására.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

9. Előterjesztés a 305/2009.(X.10.)  sz.  Önkorm. határozat visszavonására a polgármester 
költségátalányának vonatkozásában.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

10. Beszámoló  a  Berek-Víz  Kft.  pénzügyi  helyzetéről,  és  a  fürdő  beruházás  aktuális 
helyzetéről.
Előadó: Oros István ügyvezető 

11. Előterjesztés a Berek-Víz Kft. tagi kölcsön igényéről.
       Előterjesztő: Oros István ügyvezető
12. Előterjesztés Berekfürdő Községi Önkormányzat 2010. évi közfoglalkoztatási tervére.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
13.  Előterjesztés  a  Malatech  Water  Kereskedelmi  és  Szolgáltató  Kft.  árajánlatának 

elfogadása tárgyában.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

14. Előterjesztés intézmények világításkorszerűsítésének szerződéstervezetére.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

15. Előterjesztés a háziorvosi ellátás támogatására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

16. Előterjesztés festmény ajándékozására.
Előterjesztő: Perge József alpolgármester

17. Előterjesztés Dr. Kovács Tibor, a Rheu-Med Kft. ügyvezetőjének kérelmére.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

18. Előterjesztés a B-B Partner Kft. kérelmére.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

    Erről értesülnek:
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1) Dr. Hajdu Lajos polgármester 
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző 
3) Képviselő-testület tagjai 

N a p i r e n d i     p o n t o k 
t á r g y a l á s a

1. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Megkérdezi  a  képviselő-testület  tagjait,  hogy  van-e  valakinek 
kérdése, interpellációja, észrevétele? 

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Megkérdezi, hogy mi újság van Mekker Árpáddal? Mi a helyzet az 
elektroterpiával? Hogyan alakul a Berek Beruházó Kft. végelszámolása?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Mekker Árpádnak elküldésre került az ügyvéd által megfogalmazott 
általam aláírt szerződés felbontására való jelzés. A levelet átvette.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Milyen szerződést bontanak fel?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Bérleti szerződést.

Dr.  Kenyeres  Imre  képviselő: Azzal  egyet  is  ért,  hogy  rendbe  kell  tenni,  de  akkor  az  általa 
adományozott számítógépeket, székeket is vigye.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ha valamit ajándékba adott, az egy dolog.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Úgy gondolja, hogy ez a kettő összefüggő dolog. Nem lett a tulajdona 
az ingatlan.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Addig nem, amíg el nem birtokolja. Majd reagálni fog a levélre, és a 
testület majd megtárgyalja. A számítógépek adományozása jóval évekkel ezelőtt volt. Ez a szerződés 
így nem maradhat. Elkezdett a területre építkezni.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Az építkezéshez a testület hozzájárulása kell.

Perge József alpolgármester: Az engedély nélküli építkezéshez nem.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A faház építéséhez hozzájárult a testület. Előbb-utóbb annyit épít rá, 
hogy tulajdonjogot szerez rajta. Ezt tisztázni kell. Akár meg is veheti az ingatlant. 1 Ft a bérleti díj 30 
évre. Ez nem egy átmeneti idő.
Megkapta a levelet Mekker Árpád. Majd reagálni fog rá valamit.
A másik  kérdés  az  elektroterápiával  kapcsolatos.  A jövő héten kedden tudok egyeztetni  a kórház 
igazgatójával.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Nem akarjuk átvenni az egészet?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Csak úgy nem lehet. Először egyeztetni kell, hogy milyen formában 
akarják működtetni, akarják-e működtetni. Nyilvánvalóan meg kell oldani.
A Berek Beruházó Kft-vel kapcsolatosan elmondja, hogy a végelszámolás folyik. A könyvelését le 
kellett zárni, mert azt nem zárta le az ügyvezető. Ezért a Cégbíróságnál bejelentést is tett az ügyvéd úr. 
Az év lezárását az ügyvéd úr rendezte. Csütörtökön jön ügyvéd úr, akkor meg lehet tőle kérdezni.

Perge  József  alpolgármester: Az  elektroterápiával  kapcsolatosan  elmondja,  hogy  mivel  még 
nagyobb volumenű egészségügyi  szolgáltatás van kilátásban a  nagy beruházást  követően,  abba az 
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irányba kellene elindulni, hogy az elektroterápiás és járóbetegjáró beteg szakrendelés, száraztorna, és 
ami még beleférne ebbe a típusú gyógyszolgáltatásba, saját kézbe kellene venni. Az ÁNTSZ-szel és a 
MEP-el is már fel kellene venni, már fel kellett volna venni régen a kapcsolatot, hogy hogyan tudják 
ezt  megoldani.  Azt  hallja  vissza,  hogy  a  betegeknek  jó  része  olyan  helyre  megy  kezelésre  itt 
Berekfürdőn, ahol van elektroterápia. Ez a fürdőnek most 1,5-2 hónap veszteséget okoz a gyógyfürdő 
szolgáltatáson belül. Ha komplexé akarják tenni a rendszert, akkor mindent a Berek-Víz Kft-nek kell 
üzemeltetni. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Dr. Kenyeres Imrének van-e más kérdése, kiegészítenivalója?
Nincs. Van-e még valakinek a képviselők közül kérdése észrevétele? 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi a lakosokat, hogy van-e valakinek kérdése?

Bódi Zoltán: Javaslatot tesz a honlappal kapcsolatosan. A honlapon nem található a testületi  ülés 
időpontja és a napirendi pontok. A programok, kiállítások még mindig nem találhatóak. A kerékpárút 
is még mindig 2009-ben található valahol. Ez így nem jó. Nincs karbantartva. 
Hóolvadás van. Hatalmas tócsák vannak, bokáig érő vízben kell járni. Meg kell oldani, hogy lefolyjon 
a víz.
A múlt héten csütörtökön egy fiatal pár este nem tudott bemenni a Park Étterembeétterembe. Nem volt 
nyitva a Banyi Halászcsárda sem. Nem lehet este sehol sem vacsorázni. Valami nincs rendben. Ha az 
idegenforgalom nincs  rendben,  nem fognak ide  jönni  a  vendégek.  A két-három nyári  hónap nem 
elegendő ahhoz,  hogy Berekfürdő fennmaradjon.  Nagyon  nagy a  probléma.  Valamit  csinálni  kell. 
Csak javasolni  tudja,  hogy hozzanak létre egy idegenforgalmi  bizottságot.  2010.  februárja van,  és 
nincs  egyetlen  program sem a  honlapon,  de  arról  már  hallani  lehet,  hogy  Zárug  Péter  Farkas  a 
pálinkafesztivált megint csinálni fogja. Berekfürdő csinálja ezeket a programokat.
Érdekes  dolog  az  is,  hogy  Kustár  Péter  képviseli  Berekfürdőt  a  külföldi  testvértelepülésekkel. 
Berekfürdőiek képviseljék Berekfürdőt. Ezek az emberek jussanak szerephez.
A Fürdő utcai fekvőrendőr továbbra sincs rendezve.
Utolsó kérdése, hogy mikor bonthatják a csárdát?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az utolsó kérdésre válaszolva elmondja,  hogy majd  akkor lehet 
bontani, ha a bíróság kimondja, mert bíróság elé került.
Több embert megkérdeztek, hogy ki szeretne elmenni Csíkszentkirályra, 5 ember vállalta. Önt Zoli 
nem kérdeztük meg, de legközelebb meg fogjuk kérdezni. Kustár Péter sofőrként ment el. A másik 
négy fő berekfürdői volt. Czinege Béla volt a vezetőjük. A képviselők közül több ember nem tudott 
elmenni. Az 5 ember is az utolsó pillanatban jött össze.

Bódi Zoltán: Először a berekfürdőieket kell megkérdezni,  és ha nem lesz megfelelő ember, utána 
jöhetnek a többiek.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: A  vacsora  lehetőségre  mit  tudjon  mondani?  Több  helyen  az 
országban a fedett fürdő is bezár télire. 

Bódi Zoltán: Őt az nem érdekli. Valamit nem csinálnak jól. Megfelelő publikumot kell idevonzani, 
programokat kell szervezni. Túrkeve böllérversenyt  csinált februárban. Abádszalókon nyáron van a 
csúcs, mégis márciusban már programok vannak.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Kéri,  hogy  tegyen  javaslatot  a  költségvonzatával  és  a  bevétel 
lehetőségével együtt.

Bódi Zoltán: Ezt nem fogja csinálni. Lemaradtak mindenben.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Hajdúszoboszlóhoz  képest  lemaradtak.  Egy  1000  lakosú 
kisközségről van szó.
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Bódi Zoltán: Ahol ilyen jó gyógyvíz, levegő, cseng és nyugalom van, nem így kell állni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ha megnézik a statisztikai adatokat évekre visszamenőleg, semmivel 
sem vagyunk rosszabb helyzetben.

Bódi Zoltán: Saját bőrén mást tapasztal. Ha az a vendéglátó egység, amely eddig még soha nem zárt 
be télire, most bezárt, az jelent valamit.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ez egyedi jel. 100 millió Ft mínuszt vettek át, amit rendbe kell tenni. 
Amit Ön mond, ahhoz pénz kell. Önnek mind a három eddigi polgármesterrel gondjai voltak. 

Bódi Zoltán: Az kellene, hogy összefogjanak, és együtt húzzák ki Berekfürdőt a sárból.

Oláh  Sándor  képviselő: Miért  nem  állnak  össze  a  berekfürdői  érdekeltséggel  rendelkezők?  Az 
önkormányzat nem üzleti gondolkodású.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az önkormányzat a községért felel. Felel magáért és felel minden 
állampolgáráért. 

Bódi Zoltán: Az a baj, hogy egy helyben döcögnek. A jövőről szeretett volna vitázni, hogy hogyan 
képzeli el a jövőt.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A fekvőrendőrről írásban fog válaszolni. Az építési hatóságnál van 
az ügy, amire nem válaszoltak még. 

Bódi Zoltán: Senki nem tartja be a határidőt. 

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Megkérdezi  Tóth  Attilát,  hogy a  honlappal  kapcsolatosan  tud-e 
mondani valamit?

Tóth Attila: A kerékpárutat a turisztikai részlegnél fogják megjelentetni, amelynek a kidolgozása a 
programokkal együtt folyamatban van. A programok tervezése még nem zárult le.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Annyit lehet tenni, hogy megjelentetik, hogy a programokat február 
végén teszik fel a honlapra.

Tóth Attila: A honlap megjelenítésével kapcsolatosan kérne segítséget, a jegyző asszony segítségét, 
hogy mi kerüljön fel.

Bódi Zoltán: Ezért javasolta, hogy egy bizottságot kellene létrehozni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ami havonta egyszer ül össze, közben meg naponta változnak az 
adatok. A legutolsó testületi ülés anyagát leszámítva a jegyzőkönyv anyaga rajta van a honlapon. 

Bódi  Zoltán: Nem a  testületi  ülésekről  beszél,  hanem a  honlapokról.  A  szálláshelyekkel  például 
probléma van a külföldi oldalon. 

Tóth Attila: Szívesen átadja a feladatot Bódi Zoltánnak.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Tegyen  Bódi  Zoltán  egy  javaslatot,  hogy mennyiért  csinálná  a 
honlap karbantartását.
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Perge József alpolgármester: Javasolja, hogy zárják le a vitát. A honlappal kapcsolatosan mondjanak 
egy határidőt, amikorra rendbe lehet tenni.

Oros István ügyvezető igazgató: Úgy tudja, hogy erre a település nyert pályázati pénzt. Hová lett az 
a pénz téve? 

Tóth Attila: Amikor megérkezett a pályázat, akkor kért javaslatokat, hogy milyen menüpontokkal, 
milyen anyagok kerüljenek fel. Az új honlapot egy debreceni cég csinálná meg.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Javasolja, hogy az első napirendi pont lezárásaként hozzanak egy 
határozatot,  hogy március 31-ig a Művelődési Ház rakja rendbe a honlappal kapcsolatos dolgokat. 
Előtte  keresse  meg  az  intézményvezetőket,  hogy mi  az,  amit  látni  szeretnének  a  honlapon.  Erre 
kapjanak egy hetes határidőt. Aki nem válaszol, az lemarad róla. Utána március 31-ig lehetőség szerint 
rakja rendbe.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Még mindig nincs, aki meghatározza, hogy konkrétan mi kerüljön fel 
a honlapra. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Amikor meg lesz az anyag, akkor a képviselő-testület dönteni fog 
róla. 

Bódi Zoltán: Annyi honlap készítő ajánlkozik. Négy-öt ajánlatot be kell hozni.

Tóth Attila: Erre a debreceni Kft. lett megbízva. Ez a cég fogja kialakítani a honlapot.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Kéri, hogy szerdán az egész pályázati anyagot nézzék át.

Czinege Béla képviselő: Ne a testülettől várja a megoldásokat. Ő vezesse elő, hogy milyen pályázati 
lehetőségek vannak. Minden héten vezetői ülés van. Az intézményvezető az ülésen mindig kérdezze 
meg, hogy mit kell feltenni a honlapra.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Tud a bizottsági tagokra ajánlatot tenni Bódi Zoltán?

Bódi  Zoltán: Biztos.  Vannak  berekfürdőiek,  akik  értenek  a  számítógéphez,  sőt  vannak,  akik 
számítógép szakon tanulnak.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Javaslata, hogy március 31-ig adjanak határidőt a honlap készítésére, 
de előtte nézzék át a pályázatot. Kérjék be az intézményektől, hogy mi az, ami a honlap struktúráját 
alkotja. Felelős: Tóth Attila és Dr. Hajdu Lajos polgármester

Czinege Béla képviselő: És a Művelődési Ház vezetője.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Először a struktúráját kell összeállítani. Ezt március 31-ig végre kell 
hajtani. Még azt kellene meghatározni, hogy ki az, aki megmondja, hogy mi kerülhet a honlapra.

Bódi Zoltán: Erre javasolja a bizottság létrehozását.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Lehet bizottságot létrehozni, de annak konzekvenciái vannak, hogy 
mi kerül fel a honlapra. Kell-e külön bizottság erre? 
Egyetért-e  a  képviselő-testület  azzal,  hogy  külön  bizottság  döntse  el,  hogy  Berekfürdő  hivatalos 
honlapjára mi kerüljön föl? Átadja-e egy külső bizottságnak a döntést?

Buczkó Zoltánné képviselő: A saját honlapra az intézmények által tett javaslatok alapján kerülnek fel 
az anyagok. Minden héten az intézményvezetők leadják, hogy mit akar megjelentetni.
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Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Azt javasolja, hogy Tóth Attila állítsa össze az intézményvezetők 
javaslata alapján a honlap struktúráját. Nézzék át a pályázatot, amiről a hivatalnak nincs megfelelő 
tudomása. Utána döntsön a testület. Nincs értelme az ötletbörzének. Írásos előterjesztés alapján tud a 
testület 3-4 változat alapján dönteni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Egyetért a jegyző asszonnyal, azzal a kiegészítéssel, hogy március 
31-ig ez kerüljön kivitelezésre. Intézményvezetők, civil szervezetek, berekfürdői polgároktól kérjen 
javaslatot. Felelős: Tóth Attila, Dr. Hajdu Lajos polgármester
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

43/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
honlap rendbetételéről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  önkormányzat  részéről 
megbízza  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármestert,  a  Kulturális-,  Idegenforgalmi  Központ  és 
Könyvtár  részéről  pedig  Tóth  Attilát,  hogy  nézzék  át  a  honlapra  pályázati  anyagát, 
valamint kérjenek javaslatokat az intézményvezetőktől, civil szervezetektől, berekfürdői 
lakosoktól  a  honlap  struktúrájára  vonatkozóan.  Ezt  követően  2010.  március  31-ig 
terjesszenek javaslatot a képviselő-testület elé.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
                        Tóth Attila 
Határidő: 2010. március 31.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Tóth Attila
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?

Bódi Zoltán: A tócsákra nem kapott választ.

Oros István ügyvezető igazgató: Hozzá került ez a feladat. Dolgoznak az ügyön. Ma tárgyaltak a 
közmunkások bevonásáról. Az olvadást nem tudják megakadályozni.

Perge József alpolgármester: Azt javasolja a Berek-Víz Kft. ügyvezetőjének, hogy holnap reggel 
tartson helyszíni bejárást, nézze meg, hogy hol oldható meg a víz természetes elvezetése. Az a baj, 
hogy vannak mély helyek, ahol a víz, az elolvadt hó összegyűlik.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Vannak sajnos olyan utcák, ahol nagyobb esőzés után a szivattyúzást 
el kell rendelni, mert olyan mélyen fekszik. 

2. Napirendi pont: Előterjesztés a két ülés között történt főbb eseményekről.  
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Dr. Hajdu Lajos polgármester: Segítséget  kér  Tóth Attilától,  hogy a beadott  pályázatokról  és a 
pályázati lehetőségekről adjon tájékoztatást.

Tóth Attila: Elsősorban arról szól, hogy milyen lehetőségek várhatóak idén. Hazai forrásból biztos, 
hogy  nem  lesz  útépítésre  pályázat.  A  gazdasági  válság  miatt  április  és  június  között  pályázati 
moratórium van. Ez azt jelenti, hogy ebben az időszakban nem bírálnak el pályázatot és nem is írnak 
ki. Általánosságban elmondható, hogy a pályázati kiírások száma csökkent, illetve a pályázati kiírások 
egyre kedvezőtlenebbek, tehát több önerőt kívánnak.
December 3-án kellett leadni a falumegújításra a pályázatot, melyet sikerrel teljesítettünk. 21.328.582 
Ft-ra adtunk be pályázatot, melyből a Berek tér felújítása és a játszótér kialakítása, illetve újraépítése 
lenne finanszírozva. Ennél a pályázatnál bevezették az előleget, ami 30%. Március 2-án 9 órakor lesz 
helyszíni szemle, ahol a LEADER akciócsoport a pályázatot egyezteti, melyre sok szeretettel várják 
Polgármester urat, illetve akadályoztatása esetén az általa megbízott személyt. Május végére, június 
elejére várható döntés.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Erre nem vonatkozik a moratórium?

Tóth Attila: Ha már kitűzték a helyszíni szemlét, bízik benne, hogy be is fejezik a folyamatot. Ebből a 
forrásból megközelítőleg 3,7 millió Ft marad, amelyet  másféle területekre, illetve falumegújításra a 
későbbiekben fel tudunk használni, ha ezt a pályázatot lezártuk.
A  múlt  héten  került  sor  a  testvérvárosi  találkozó  pályázatának  beadására,  Brüsszelbe  kellett 
benyújtani. Július 28. – augusztus 2. közötti testvérvárosi találkozóra igényeltek 3,6 millió Ft-ot. Ebből 
az összegből 150 fő részére biztosítanák a szállást és az étkezést, valamint az útiköltség térítést.
A  közeljövőben  indulhatna  az  önkormányzat  képzőművészeti  alkotótelepek  programjainak 
megvalósítására,  dokumentálására  kiírt  pályázaton,  melyből  a  festőtábort  lehetne  támogatni.  A 
pályázat leadási határideje február 22.
Van  egy  másik  pályázati  felhívás  is  falunapokfalunapok, és  vidéki  programok  szervezésére 
vonatkozik. Egy nemzetiségi nap lebonyolítására lehetne ezt a pályázat benyújtani. Február 26-ig lehet 
a pályázatot benyújtani. 
Ezen  túl  a  civil  szervezeteknek van  pályázati  kiírás,  mely  kimondottan  működtetésre  vonatkozik, 
programok szervezésére, kiadványok készítésére nem. Minimum 500.000 Ft-ot, maximum 5 millió Ft-
ot lehet igényelni. A pályázat beadási határideje: március 2. Előzetesen regisztráltatnia kell magát a 
pályázat benyújtójának.

Oros István ügyvezető igazgató: Van egy pályázat, amiről úgy gondolja, hogy tavaly nem fordítottak 
kellő figyelmet. Ez kimondottak a Művelődési Házakra vonatkozik, technikai fejlesztésre. Ez 50%-os 
támogatottságú. Mi a pályázat beadási határideje.

Mátrai István képviselő: Ezt a pályázatot nem írják ki, hanem törvény szerint lehet minden évben 
benyújtani.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Két pályázat be van adva. A másik kettőhöz nem szükséges önerő?

Tóth Attila: Nem. Ezek a pályázatok utófinanszírozásúak. 

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Felhatalmazza-e  a  képviselő-testület,  hogy  előzetes  egyeztetés 
alapján, amennyibe a pályázati önrész biztosítása esetén előnyösebb elbírálásra számíthat, akkor 10%-
os önrészt vállaljon?
Két határozati javaslata van. A görög nap megszervezésére a költségek 10%-át, maximum 50.000 Ft 
önerő biztosítását javasolja.
Ki az, aki támogatja, hogy a pályázat kerüljön benyújtásra a görög napra azzal a kiegészítéssel, hogy 
ha szükséges, akkor az önkormányzat 10% önrészt vállal, ami 50.000 Ft.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
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Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

44/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
görög nemzetiségi nap szervezésére pályázat benyújtása és önrész vállalása.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Földművelésügyi  és 
Vidékfejlesztési  Minisztérium,  mint  az  Új  Magyarország  Vidékfejlesztési  Program 
Irányító Hatósága által,  vidéki  rendezvények,  falunapok szervezésére kiírt  pályázaton 
részt kíván venni, görög nemzetiségi nap szervezésének támogatása céljából. 

A képviselő-testület, amennyiben szükséges, a költségek 10%-át, maximum 50.000 Ft-ot 
önerőként vállal, a 2010. évi költségvetés tartalék kerete terhére.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Tóth Attila, Kulturális-, Idegenforgalmi Központ és Könyvtár
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

A másik pályázatnál 18 millió Ft áll  rendelkezésrerendelkezésre, az egész régióra. Tavaly a Bereki 
Irodalmi  Társaság  nyert  pályázatot.  Most  a  festőtáborra  kérnénk.  Hosszú évek óta  meglévő  tábor 
működtetésére kérnének támogatást. Úgy gondolja, hogy erre van esély. 
Ki az, akit a festőtábor pályázatára az 50.000 Ft-os önrésszel egyetért.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

45/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
festőtábor megrendezésére pályázat benyújtásáról, önerő vállalásáról.

            Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Nemzeti  Kulturális 
Alap Képzőművészeti Kollégiuma által, Képzőművészeti alkotótáborok, alkotóműhelyek 
és szimpóziumok, szakmai programok megvalósítására, valamint dokumentálására kiírt 
pályázatán részt kíván venni, festőtábor megszervezésének támogatása céljából.

A képviselő-testület  maximum 50.000 Ft-ot  önerőként  vállal,  a  2010.  évi  költségvetés 
tartalék kerete terhére.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Tóth Attila, Kulturális-, Idegenforgalmi Központ és Könyvtár
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Jó munkát kíván Tóth Attilának, és kéri, hogy szorgalmasan figyelje 
az  önkormányzatot  érintő  pályázatokat.  Ha  talál  olyan  pályázatot,  amelyen  érdemes  az 
önkormányzatnak elindulni, kéri, hogy terjessze a képviselő-testület elé.
Ma  kistérségi  ülés  volt.  A  költségvetés  elfogadásra  került.  A  berekfürdői  önkormányzatot 
előreláthatóan 1,5 millió Ft terheli, a szociális gondozók béréhez való hozzájárulásként. 
A szeméttelep rekultiváció rendben van. A terv elkészült, várják a jogerőre emelkedését. A döntés 
augusztusban lesz. Önrész nélkül valósulhat meg a rekultiváció, leszámítva a karbantartást.
A  Budapest  Bankkal  egyeztetett  az  önkormányzat  banki  finanszírozhatóságával  kapcsolatosan, 
különös tekintettel a beruházásra. Egy-két probléma felvetődött, de a lehetőségeket mérlegelni kell. 
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Elmondták, hogy melyek azok a feladatok ezzel kapcsolatosan, amelyek az önkormányzatot terhelik. 
A  Kereskedelmi  Bankok  10  év  futamidőt  mondanak a  hitelre. A  kezességvállalással  kapcsolatos 
gondokat említették meg. Javíthatja a feltételeket, ha az önkormányzat részben kezességet vállal. A 
jelzálogjogot egyeztették még. Talán az üres telkek elegendőek lesznek. Szóba jött az építési telek 
lehatárolása.  A  testületnek  kell  erről  döntést  hoznia.  A  lehatárolt  területet  forgalomképessé  kell 
nyilvánítani, ami kb. 7000 m2 terület, amire megvalósul a beruházás.
Csíkszentkirályon járt a hétvégén egy delegáció. 

Czinege Béla képviselő: Egy tél végi búcsúztatóra hívták meg a falut Csíkszentkirályra. Az időjárás 
útközben elég változatos volt. Csíkszentkirály részéről folyamatosan gardírozták őket. Pénteken volt 
egy szűk körű megbeszélés a távlati kapcsolatokról. Szombaton volt a búcsúztató. A kiszolgálásukat 
úgy érezte, hogy önzetlenül végezték. Magyarországról 3-4 csoport vett részt a rendezvényen, köztük 
a karcagi tűzoltók, akik segítették, oktatták is az ottani önkéntes csapatot. 
Szombaton olyan rendezvény volt, ami 15 falu részvételével valósult meg. Csíkszentkirály volt a tél 
temetésének  szervezője. Minden  évben  más  település  szervezi  a  rendezvényt.  Székely  ruhában, 
különböző maskarákban voltak a résztvevők. 
Kaptak egy díszoklevelet és egy díszplakettet. 
Részt vettek a felvonuláson.  Minden utcában vendégül látták az oda bevonulókat. Műsort adtak elő. 
Mindenütt kosárból kínálták az ennivalót és kínálgatták az italt.
A Művelődési Házba kb. 150 fő fért be, ahol felváltva fogadták a vendégeket. 
Az önkormányzat az üzletekben nem pénzzel fizetett, hanem bónnal, amit később majd elszámoltak.  
Nagyon  tartalmas rendezvény volt.  Nagyon  figyelmes  volt  a  falu  népe.  Úgy köszöntöttek  minket, 
mintha falubeliek lettünk volna. Sok mindent lehet tőlük tanulni. 
A Nagykun Hagyományőrző Egyesületnek volt gyűlése. A kunkapitány választás a továbbiakban 3 
évente  lesz,  az  eddigi  évenkénti  választás  helyett.  A  szokásoknak  megfelelően  márciusban 
Kisújszálláson megrendezésre fog kerülni a Nagykun Hagyományőrző Bál.
Csütörtökön 9 órakor jön az ügyvéd úr. Kéri, hogy a Felügyelő Bizottság tagjai jelenjenek meg aláírás 
céljából.

Oros  István ügyvezető igazgató: Gyarmati  Lajos  is  beszámolt  a  csíkszentkirályi  útról.  Volt  egy 
nagyon  jó  ötlet  a  Polgármester  úr  részéről.  Ők  létrehoznának  egy  faházat,  gerendaházat itt 
Berekfürdőn a lakosaik számára, ha mi biztosítanánk ingyenesen a helyet és a fürdőhasználatot. Ők 
szezonon  kívül  használnák  ezt  az  üdülőházat,  mi  pedig  június,  július, augusztus  hónapokban 
üzemeltethetnénk.  El  kellene  gondolkodni  ezen az  ötleten,  illetve,  hogy  a  kempingnek  melyik 
területén lehetne megvalósítani.

Czinege Béla képviselő: Tájékoztatta Székely Ernő polgármester urat, hogy a Berek-Víz Kft. profit 
orientált cég, ezért javasolta, hogy két faházat telepítsenek, amelyikből az egyiket a Berek-Víz Kft. 
használja, a másikat pedig Csíkszentkirály.  Nehogy az legyen majd később, hogy kéri a Berek-Víz 
Kft. az önkormányzattól az elmaradt hasznát.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A napirendi pontot lezárja.

3. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.  

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző: Röviden  ismerteti  a  lejárt  határidejű  határozatokat,  melyről  a 
képviselők az írásos beszámolót megkapták. A tavak biotechnológiai kezelése napirendi pontként fog 
szerepelni.
Az új háziorvos megkezdte 2010. február 1-jétől a tevékenységét.
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Bíró János telekvásárlási kérelme kapcsán határidő hosszabbítást kér polgármester úr 2010. március 
31-ig.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Szavazásra bocsátja a határidő hosszabbítást.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

46/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat 
Bíró  János  telekvásárlási  kérelméről  szóló 393/2009.(XII.14.)  sz.  Önkorm.  határozat 
határidejének meghosszabbításáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Bíró  János  telekvásárlási 
kérelméről szóló 393/2009.(XII.14.) sz. Önkorm. határozat határidejét 2010. március 31-
ig meghosszabbítja.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2010. március 31.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Bíró János Karcag, Csathó u. 2.
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A kedvezményes fürdőbérlet árusításának egyeztetéséért Czinege 
Béla képviselő volt a felelős, de az egyeztetésre még nem került sor.

Czinege Béla képviselő: Ez már idejétmúlt. Tárgyaltak róla egyébként.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A Berek-Víz Kft. alapító okiratának módosítása megtörtént. Az 
aláírások folyamatban vannak.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Javasolja  a  lejárt  határidejű  határozatokról  szóló  beszámoló 
elfogadását.
Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  beszámolót  8 igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

47/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
a lejárt határidejű határozatokról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű 
határozatokról szóló beszámolót elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző  
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester  
3) Képviselő-testület tagjai  
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4. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2009.  évi   
költségvetésének  megállapításáról  szóló  9/2009.(II.10.)  sz.  Önkorm.  rendelet 
módosítására.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester:  Az  előterjesztés  kiküldésre  került.  Megkérdezi  Kocsis 
VeronikátVeronikát, az előterjesztő készítőjét, hogy miért van szükség a módosításra?

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző: Többnyire a költségvetés teljesítése miatt, illetve előirányzat 
módosítás miatt van szükség a módosításra.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Mit jelent az, hogy az iparűzési adóalap növekedéséből származó 
lemondás?

Kocsis  Veronika  gazdasági  ügyintéző: Az  iparűzési  adó  növekedett,  ami  fordítottan  arányos  az 
iparűzési adó alappaladóalappal, ezért inkább lemondtak róla, minthogy vissza kellett volna fizetni. Ha 
mégis több igényelhető, az nem vész el, később megkapjuk.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ki az, aki egyetért a 2009. évi költségvetés módosításával?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a 2009. évi költségvetés módosítását 8 igen, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül, egyhangúlag elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

2/2010.(II.16.) sz. Önkorm. rendelet
Berekfürdő Községi Önkormányzat 2009. évi költségvetéséről szóló 9/2009.(II.10.) sz. Önkorm. 
rendeletének módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

5. Napirendi  pont:  Előterjesztés  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2010.  évi   
költségvetésének megállapítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ha a költségvetés így teljesül, ahogy a tervezetben van, akkor az 
önkormányzat  hiánya,  leszámítva a hosszú távú terheket,  semmi  sem fog csökkenni. Változatlanul 
ugyanennyi fogyószámla hitele lesz az önkormányzatnak, nem fog növekedni. 2007. óta folyamatosan 
35-35 millió Ft-tal növekedett a hitel. 2010. év lesz talán az az év, amikor nem fog tovább emelkedni. 
Másrészt az állam által  elvont 40 millió Ft normatívát is sikerül valamilyen formában leküzdeni, a 
költekezések szoros figyelemmel kísérésével. 
Nyilván  minden  intézménynél  vannak  olyan  bevételek,  amelyek  nem  biztos,  hogy  realizálódnak. 
Kettőt emel ki. Az egyik, hogy a Berek-Víz Kft. tudja-e teljesíteni a 60 millió Ft bérleti díjat, mely 
nagyban függ az idegenforgalomtól,  az időjárástól.  A másik a telekértékesítés.  A koncepcióban 40 
millió Ft-tal szerepeltették, most 25 millió Ft-tal lett tervezve, aminek talán már van realitása, hiszen 
az előző évben 20 millió Ft volt az ebből adódó bevétel. 

A kiadási oldalon a Művelődési Házat alultervezettnek látja.
Az Iskola költségvetésével kapcsolatosan azt tudja mondani, hogy hosszú évek óta a legkritikusabb 
pontja  az  önkormányzatnak,  hiszen  azt  látni  kell,  hogy  az  állam  folyamatosan  kivonul  a 
finanszírozásból.  A gyerekek létszáma nem növekszik. Így kb. 50-60 millió Ft az a pénz, amit  az 
önkormányzatnak a saját bevételeiből az iskola költségvetéséhez hozzá kell tennie. Tehát amit befizet 
a Berek-Víz Kft., az iskola költségvetésébe irányul formailag. 
Fejlesztési lehetőség nincs. 5 millió Ft a céltartalék.
Nagyon  feszített  a  költségvetés.  Az intézmények  részéről  nagyfokú odafigyelést,  és a ténylegesen 
kötelező feladatok elvégzésén kívül mást  ne tegyenek. Felhívja a figyelmet,  hogy a kistérségben a 
közalkalmazottaknál mindenféle plusz juttatástpluszjuttatást visszavontak, az étkezési utalványt is. 
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Nagyon nagy nehézségek vannak a közszférában. 
Az iskola igazgatójával folyamatosan nem értett egyet az iskola igazgatóhelyettesének kinevezésével. 
Tudomása van olyan intézményről, ahol nincs igazgatóhelyettes, holott 300 tanuló van. Berekfürdőn 
160 gyermek van az iskolában, és van igazgatóhelyettes,  ami éves szinten 1,5 millió Ft-ot jelent a 
pótlékok és az óraszám csökkenéssel, a hozzájuk kapcsolódó járulékokkal együtt.
Március  elejéigelejéig, ha  a  hivatal  nem  jelenti,  hogy  van  elfogadott  költségvetés,  akkor  a 
normatívákat az állam visszatartja. Ettől függetlenül elmondja, hogy nem fog olyan kiadást aláírni, 
amit nem érez indokoltnak.

Oros István ügyvezető igazgató: A Berek-Víz Kft. üzleti tervében szerepel a szennyvíz beruházás, 
amit tovább fognak számlázni az önkormányzatnak. Ez az önkormányzat költségvetésében hol jelenik 
meg?

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző: Nem jelenik meg.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Majd a tartalékot fogja képezni. Az orvosi lakás felújítása benne 
van. A lakosok által befizetett bekötési díjakat, ami bekötésenként 200.000 Ft, majd visszaforgatják 
erre a célra.
A költségvetés számtalanszor módosítva lesz. Az sincs beállítva, hogy tagi kölcsönt adnak a Berek-
Víz Kft-nek.

Székely László igazgató: Az igazgató helyettes kinevezése kapcsán szól hozzá. Január elején, amikor 
világossá  vált,  hogy  az  igazgató  helyettes  nem  tudja  ellátni  a  feladatát,  akkor  megkereste  a 
Polgármester  urat.  Akkor  nem  volt  ellene  kifogás.  Utána  változott  a  helyzet.  Polgármester  úr 
megkérdezte,  hogy kötelező-e az  igazgató helyettes  alkalmazása.  A törvény szerint  nem kötelező. 
Nincs létszám határ sem. Valóban csak 160-170 gyerek van. Így épült fel az a rendszer, amelyben 
igazgatóként  dolgozik  9.  éve.  Kéri,  hogy ma  ezt  tisztázzák,  mert  amennyiben  nem lesz  igazgató 
helyettes, akkor új órarendre, új tantárgyfelosztásra van szükség, a költségvetés is módosul. Illetve az 
egyébként is módosul, mivel ma tudta meg, hogy egy 500.000 Ft-os tételt az iskolának kell kifizetnie a 
zeneiskola kapcsán. Tavalyhoz képest 120.000 Ft többletet jelent az igazgató helyettes alkalmazása 
egy évre. A funkcióhoz mérten 600.000 Ft-ról van szó. Az igazgató helyettes leadott két tantárgyat.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: 10 órával kevesebbet kell dolgoznia az igazgató helyettesnek, ami 
majdnem félhavi bér. A 10 óra valakinél túlórában fog szerepelni.

Székely László igazgató: 2,5 millió Ft-tal csökkentették az egyébként is csökkentett költségvetést. Az 
intézményvezetőkre egyébként is  többletfeladat,  többlet felelősség hárul.  Vannak dolgok, melyeket 
egyedül nem tud megcsinálni. De természetesen elfogadja a döntést.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Az  igaz,  hogy  január  elején  beszéltek  erről,  de  akkor  még  a 
szerkezeti  átalakítás tervben volt.  Akkor lehetőség látszott  arra,  hogy tudja támogatni  a képviselő-
testület, illetve jómagam is. Január végén nem tudták a szerkezeti átalakítást végrehajtani, ami által 
milliókat kell előteremteni. 

Székely László igazgató: A múlt héten felvázolta, hogy 4 pedagógussal vannak kevesebben. Volt szó 
arról, hogy sok a túlmunkáért, illetve a helyettesítésért fizetett bér. Most lehet, hogy még egy fővel 
csökkennek. Így nem tud megfelelni annak a feladatnak, hogy legalább szinten tartsák az intézményt 
mind gazdaságilag, mind szakmailag.

Czinege Béla képviselő: 2-3 fővel kevesebb főt foglalkoztat az iskola. A bérkeret, ha rendelkezésre 
áll, már mindegy,  hogy  a feladatot hány fővel látja el.  A túlórák csökkentésére, ha fel akar venni 
valakit, azt nem zárják ki.
Mivel a Művelődési Házat nem tudták megszüntetni, így megmaradt a költsége.
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Polgármester úr nem tartja reálisnak az igazgató helyettes kinevezését, akkor annyival  csökkenteni 
kell a bérkeretet.

Oláh  Sándor  képviselő: Az  iskola  elég  szűkös  keretek  között  működik.  Azt  is  tudja,  hogy  a 
pedagógusok  milyen  nehézségekkel  küzdenek.  Nem  javasolja,  hogy  megszüntessék  az  igazgató 
helyettest. Akkor szüntessék meg az iskolát.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ha egy 300 fős  igazgatótól  elvárható,  hogy egyedül  lássa  el  az 
igazgatói  funkciót,  akkor  jogosan  várja  el,  hogy az  igazgató  egy kisiskolában  egyedül  lássa  le  a 
feladatot, úgy, hogy még az óvodával sincs gondja.

Székely László igazgató: A tanév közepén szembesült ezzel a dologgal. Nem erre szerződött annak 
idején. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Több intézményvezető van, aki nem azt csinálja, amire szerződött.

Székely László igazgató: Vannak feladatok, amelyekben nincs teljesen „otthon”, és ebben nyújtottak 
segítséget a helyettesek.

Buczkó Zoltánné képviselő: Nem kötelező, csak ajánlott az iskola igazgatóiskolaigazgató helyettes. 
Ha ezt a helyettest igénybe veszik, akkor mit ír elő a törvény? Kötelező óraszám kedvezményt adni, és 
a kinevezéssel pótlékot adni?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Igen. Ez kötelező.

Oláh Sándor képviselő: Ha van helyettes, akkor az igazgató több órát taníthat?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Nem.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az óvodavezetőnek ugyanúgy csökkentett órája van.

Czinege Béla képviselő: Az óvodavezető egyben az intézményvezető helyettese is, aminek a része az 
óvoda, de az iskolai munkában nem vesz részt.

Székely  László  igazgató: Van  egy  óvodavezető,  egy  igazgató  és  egy  igazgató  helyettes.  Az 
óvodavezető pótléka ugyanannyi, mint az igazgató helyettesnek.

Czinege Béla képviselő: És az igazgató helyettes nem vesz részt az óvoda munkájában, de az igazgató 
beleszól az óvodai munkába is.

Székely László igazgató: Természetesen.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Június 30-ig maradjon meg az igazgató helyettesi funkció. Július 1-
jétől a képviselő-testület szüntesse meg a posztot. Tehát erre a tanévre még maradjon meg. Később 
derült ki az órakedvezmény is.

Székely László igazgató: A munkaközösség vezetőinek, az igazgató helyettesesnek és az igazgatónak 
van órakedvezménye.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Ez egy álszemérmesség. 600.000 Ft-ot takarítanának meg az igazgató 
helyettessel.  Azt  kell  tudni,  hogy  a Berek-Víz  Kft-től  elvonunk  60  millió  Ft-ot  és  odaadjuk  az 
iskolának. Ezzel a fejlesztés leállt. Iskola reformot kell csinálni.

Czinege Béla képviselő: Szeptember 1-től lehet.
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Dr. Kenyeres Imre képviselő: El kell dönteni, hogy megtartják-e az iskolát. Ha megtartják, akkor a 
törvényeket be kell tartani, amit az igazgató nagyon jól csinál. Egyébként munkaügyi perek lesznek.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Abból a szempontból igaza van, hogy az iskola az önkormányzat 
legnagyobb gondja évek óta. Ha megszűnne, hogy Kunmadarasról átjárjanak a gyerekek, akkor be 
kellene  zárni  az  iskolát.  Most  viszont  az  iskolában  oktatóknak  is  az  az  érdeke,  hogy  az  iskola 
próbáljon meg fennmaradni. A lehető legnagyobb mértékű takarékosságot meg kell próbálni elérni. Ha 
változik a vezetés szemlélete, és azt mondják, hogy igenis maradjanak meg a kisiskolák, akkor sikerül 
átjutni 2-3 év nehézségén.  De ha nem próbálnak meg közösen küzdeni, akkor később nagyon nehéz 
lesz újraindítani, mint megpróbálni fenntartani.

Székely  László  igazgató: A  kiadások,  mind  a  gyerekeket  szolgálták.  Nyilván  a  többletmunkáért 
megkapták a pedagógusok a bérüket.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Lehet, hogy ha egy rosszabb nyár jön, akkor lehet, hogy az iskolát be 
kell zárni ősszel,  mert különben az önkormányzat  csődbe jut.  A képviselő-testület nem tud magán 
spórolni, mert nem vesz fel semmilyen juttatást.

Székely  László  igazgató: A  képviselőség  egy  önként  vállalt  feladat,  a  pedagógusok  pedig  a 
megélhetésükért dolgoznak.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Van-e  valakinek  még  a  költségvetéssel  kapcsolatosan  kérdése, 
javaslata?

Kocsis  Veronika gazdasági  ügyintéző: Pénteken Vári  Imre  könyvvizsgáló átnézte  a  költségvetés 
tervezetét.  Néhány  formai  változtatás  történt.  Nincs  már  olyan,  hogy  önálló  és  részben  önálló 
intézmény,  hanem helyette  önállóan működő és gazdálkodó, valamint  önállóan működő intézmény 
van.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző: Önállóan  működő  és  gazdálkodó  intézmény  a  Polgármesteri 
Hivatal, a többi intézmény, amelyik részben önálló volt, az az önállóan működő intézmény, de nem 
önállóan gazdálkodó.

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző: A 15. §-ba beletettebele tette törvény szerint a köztisztviselők 
jutalmazását.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Erre nem került sor már nagyon régóta.

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző: Illetve a céltartalékba tette bele a közfoglalkoztatás költségét, 
illetve fejlesztési összeget.
Illetve az 5. sz. mellékletből kimaradt 375.000 Ft ügyviteli eszközök vásárlására.
A 11. b) mellékletnél kimaradt a Polgári Védelmi Iroda 30.000 Ft támogatása, a zeneiskola 1 millió Ft 
támogatása pedig benne maradt. 
A 11. a) melléklet tartalmazza a non-profit szervezetek támogatását.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Annyi  kiegészítést  a  szöveges  részbe  lehet  tenni,  hogy  a 
költségvetésben szereplő egyéb támogatásokról a képviselő-testület külön határoz.

Perge József alpolgármester: Az 1. sz. mellékletben a Polgármesteri Hivatalnál feltűnt az, hogy az 
ideiglenes jelleggel végzett iparűzési adó sora üres. Itt van a Gázipari Kft. beruházása, a Touring Hotel 
felújítása. Ilyen esetben az adós kolléganőnek meg kellene keresnie az iparűzési tevékenységet végzett 
személyt, és fel kell szólítania az adófizetési kötelezettségére. Találják meg annak a módját, hogy az 
adó is befolyjon.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester: Majd a Településőrök is  figyelni  fogják,  hogy hol  van nagyobb 
beruházás.

Perge József alpolgármester: Akár a Művelődési Háznál,  akár az Iskolánál a személyi  juttatások 
csökkentek, a Polgármesteri Hivatalnál pedig növekedés tapasztalható. A képviselő-testület tagjai, egy 
fő kivételével lemondtak a tiszteletdíjukról, és közel 8 millió Ft volt a megtakarítás.

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző: Egyrészt a képviselők tiszteletdíját be kellett tervezni. Majd a 
későbbiek során áthelyezik a tartalékba. Van egy plusz fő közalkalmazott, a 2 településőr, és 1 közcélú 
foglalkoztatott. Ez a növekedésnek az oka. 

Perge  József  alpolgármester: Az  étkezési  jegyek  mértéke  az  előző  évhez  képest  nem változott, 
ugyanakkor a köztisztviselőknél változik. Vagy mindenkinél emelkedjen, vagy egyiknél sem. Az elsőt 
tudja  támogatni.  Vagyis  a  6000  Ft  melegétkezési  utalvány  legyen  8000  Ft  az  Iskolánál  és  a 
Művelődési Háznál.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A hivatalnál nem étkezési utalvány van, hanem Cafetéria rendszer.

Perge József alpolgármester: Igen, de nem a tavalyi szinten van tervezve. A lemondott képviselői 
tiszteletdíjából azt a pár százezer forintot lehet pótolni.

Oros István ügyvezető igazgató: A Berek-Víz Kft. mostohagyermek.

Perge  József  alpolgármester: Azért  nem  beszélt  a  Kft-ről,  mert  teljesen  önállóan  gazdálkodó 
szervezet. Ha tudja, gazdálkodja ki.

Oláh Sándor képviselő: Azt javasolja, hogy ne utalványt kapjanak, hanem pénzt, mert azt arra költik, 
amire akarják.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: De abból adót vonnak le, így sokkal kevesebb jut a dolgozónak.

Bódi Zoltán: Úgy érzi, hogy az Iskolában a színvonalat biztosítani kell. Jó lenne egy statisztikát látni, 
hogy a berekfürdői gyerekek milyen  eredményeket  értek el versenyeken,  esetleg milyen magasabb 
szintű iskolát végeztek el később. Az Iskolák máshol rendezvényeket szerveznek, részt vesznek a falu 
életében. 
Az igazgató úrnak a nyár végén javasolta, hogy hozzanak létre egy kerékpáros egyesületet. Azóta sem 
vették fel a kapcsolatot egymással.
Az  iskola  nem  a  tanárokról  szól,  hanem  a  gyerekekről,  akiknek  magas  színtű  iskoláztatást  kell 
biztosítani.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Van-e még valakinek kérdése, módosító javaslata?
Nincs.
A képviselő-testület ma a költségvetést el kívánja-e fogadni?
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül  el 
kívánja ma fogadni a költségvetést.
Elsőként Perge József alpolgármester úr javaslatát bocsátja szavazásra, arról, hogy az intézményeknél 
dolgozók étkezési utalványát 8.000 Ft+járulékai  összegre  emeljék? Ez 1.260.000 Ft-tal emeli meg a 
költségvetést, a tartalék keret terhére.
4 igen, 4 nem szavazat érkezett, tehát a képviselő-testület nem fogadta el a javaslatot.
Mivel a két intézmény különbözőképpen adta be az étkezési hozzájárulást, kérdése, hogy a képviselő-
testület az 5.000 Ft+járulékot, vagy a 6.000 Ft+ járulékot fogadja el?
Ki az, aki az 5.000 Ft-ot javasolja elfogadni?
1 igen szavazat érkezett.
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Ki az, aki a 6.000 Ft+járulékait fogadja el?
7 igen szavazat érkezett. A képviselő-testület az intézményeiben a 6.000 Ft+járulék étkezési utalványt 
fogadta el.
Az  Iskola  intézményében  így  hiány  keletkezett.  Javasolja,  hogy  az  iskola igazgatóiskolaigazgató 
helyettesét  2010.  június  30-ig  bízzák  meg,  és  a  2.  félévben  megmaradó  pótlékból  fedezzék  a 
különbözetet. TöbbTöbb, mint 600.000 Ft a félévi megtakarítás, illetve az egyéb bérkeretből az iskola 
gazdálkodja ki az étkezési utalvány összegét.

Harsányi Gábor képviselő: Javasolja, hogy június 30-ig nevezzék ki az igazgató helyettest, és utána 
a költségvetés alakulását áttekintve tárgyalják újra.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Javasolja,  hogy  az  igazgatóhelyettes  bérkeretét  június  30-ig 
biztosítsa  a  képviselő-testület,  a  második  félévről  pedig  az  addig  megismert  adatok  alapján  fog 
dönteni.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

48/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
az iskola igazgatóiskolaigazgató helyettesről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Veress Zoltán Általános Iskola 
és  Óvoda  igazgató  helyettesének  bérkeretét  2010.  június  30-ig  biztosítja,  a  második 
félévről pedig a költségvetés alakulásának függvényében dönt.
 
Erről értesülnek:
1) Székely László igazgató
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármester Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ki az, aki a költségvetést a módosításokkal elfogadja?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a 2010. évi költségvetést 7 igen, 1 nem szavazattal, tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

3/2010.(II.16.) sz. Önkorm. rendelet
a Berekfürdő Községi Önkormányzat 2010. évi költségvetésének elfogadásáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

6. Napirendi pont: Előterjesztés a Berek-Víz Kft. 2010. évi üzleti tervére.  
7.

Harsányi  Gábor  képviselő: A  Berek-Víz  Kft.  2010.  évi  üzleti  tervét  a  Felügyelő  Bizottság 
megtárgyalta. Azt tapasztalta, hogy nem az van benne, amit megbeszéltek. A 40 millió Ft víz-csatorna 
díjat 37 millió Ft-ra módosították. Az ügyvezető úr ezt elfogadta. A bérlemények 14 millió Ft-ról 15 
millió  Ft-ra  emelkedett.  Az  50  millió  Ft  önkormányzati  bérleti  díj  60  millió  Ft-ra  emelkedett.  A 
marketing díjat 3 millió Ft-ra csökkentették. Továbbá a bérköltség módosult 92 millió Ft-ra. 

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Ha jól mennek a banki tárgyalások, akkor ez az eredmény megfelelő 
lesz-e?
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Oros István ügyvezető igazgató: A banki tárgyalásoknál figyelembe kell venni, hogy cégcsoportként, 
vagy egyéni cégként fogja-e kezelni? Valószínű, hogy a cégcsoport felé fognak hajlani.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester:     67  millió  Ft-ról  92  millió  Ft-ra  emelkedett  a  bérköltség.  Az   
igazgatásbóligazgatásból, még ha elküldenek 1 embert, akkor nem 1 millió Ft lesz az adózás előtti 
eredmény, hanem 10 millió Ft.

Oros István ügyvezető igazgató: Kvalifikált,  diplomás embereket  kellett  alkalmazni  a különböző 
ágazatok részére. Készen kell állniuk, ha új feladatot kapnak.  A gazdasági téren megfelelően helyt 
állnak. Hosszú távú csapatot hozott részre.

Czinege  Béla  képviselő: Nem tudja,  hogy van-e  joguk  ahhoz,  hogy  elküldjön  a  Kft.  vezetője  5 
embert. A Kft. az önkormányzat által elfogadott üzleti tervéből dolgozik. Ha a 60 millió Ft bérleti díjat 
kifizeti, akkor úgy gazdálkodik, ahogy akar. A Kft-nek a profitszerzésre kell koncentrálnia.

Dr.  Kenyeres  Imre  képviselő: A  hitelbírálatnál  biztos  vizsgálni  fogják  a  bérleti  díjat  és  az 
értékcsökkenést.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A Felügyelő Bizottság javasolja elfogadásra az üzleti tervet?

Harsányi Gábor képviselő: Igen.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Ő is elfogadja.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
Nincs.
Szavazásra bocsátja az üzleti terv elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület az üzleti tervet 8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

49/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
a Berek-Víz Kft. 2010. évi üzleti tervéről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berek-Víz Kft. 2010. évi üzleti 
tervét elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

8. Napirendi pont:   Előterjesztés Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének   
Szervezeti  és Működési  Szabályzatáról  szóló többször módosított  26/2006.(XII.12.)  sz. 
Önkorm. rendelet módosítására.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Az  előterjesztés  kiküldésre  került.  Van-e  valakinek  kérdése, 
észrevétele?
Nincs.
Szavazásra bocsátja az előterjesztés elfogadását.
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Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

4/2010.(II.16.) sz. Önkorm. rendelet 
a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatáról szóló, többször módosított 26/2006.(XII.12.) sz. Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

9. Napirendi  pont:    Előterjesztés  a  képviselő-testület  hivatalának  köztisztviselői   
közszolgálati  jogviszonyának  egyes  kérdéseiről  szóló,  többször  módosított  23/2001.
(X.25.) sz. Önkorm. rendelet módosítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került. A költségvetésben tárgyalták.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Az 1. § a törvény szövegét tartalmazza. Egyébként jelenleg senki 
sem  kap  helyettesítési  díjat,  a  pénztárosi  feladatokat  munkaköri  leírás  módosításával  munkaköri 
feladatok közé tette. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Szavazásra bocsátja az előterjesztés elfogadását.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

5/2010.(II.16.) sz. Önkorm. rendelet
a képviselő-testület  hivatalának köztisztviselői  közszolgálati  jogviszonyának egyes  kérdéseiről 
szóló, többször módosított 23/2001.(X.25.) sz. Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

10. Napirendi pont:   Előterjesztés a 305/2009.(X.10.) sz. Önkorm. határozat visszavonására a   
polgármester költségátalányának vonatkozásában.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Annyit  kíván hozzáfűzni,  hogy alpolgármester úr nem kíván a 
költségátalányán változtatni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az eddig megállapított 60.000 Ft-os átalány január 1-jétől bérnek 
minősül, ami után járadékokat vonnak, és az önkormányzatnak még 27%-ot kell utána fizetnie. Kéri 
számla alapján történő elszámolását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  javaslatot  7 igen,  1 tartózkodó szavazattal,  ellenszavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

50/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
a 305/2009.(X.10.)  sz.  Önkorm.  határozat  visszavonásáról  a  polgármester költségátalányának 
vonatkozásában.
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Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete visszavonja a 305/2009.(X.10.) sz. 
Önkorm.  határozatát,  mely  a  polgármester  költségátalányának  megállapítására 
vonatkozott. A polgármester, a tisztsége ellátásával összefüggő költségeinek megtérítése 
vonatkozásában 2010. január hó 1. napjától, a polgármesteri tisztség ellátásának egyes 
kérdéseiről és az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló 1994. évi LXIV. törvény 
17. §-ában foglaltak szerint köteles eljárni.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Javasolja a következő két napirendi pont összevonását. Szavazásra 
bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta.

10-11. 
1  0  .    Napirendi  pont:  Beszámoló  a Berek-Víz Kft.  pénzügyi  helyzetéről,  és  a  fürdő beruházás   
aktuális helyzetéről.     Előterjesztés a Berek-Víz Kft. tagi kölcsön igényéről.  

Harsányi  Gábor képviselő: Tájékoztatja  a  képviselő-testületet,  hogy a  Felügyelő  Bizottság ezt  a 
napirendi pontot megtárgyalta. A költségek nagy része a gyógyászat áttelepítése kapcsán merültek fel. 
Ez 30 millió Ft. Az épületnek hosszútávon nem lenne koncepciója. Az igazgató szerint kezelőhelyeket, 
orvosi rendelőket lehetne kialakítani, de a bizottság ennek nem látta realitását. Ehelyett azt javasolták, 
hogy a Szivek szállodával egyeztessenek, hogy milyen költségért lehetne áttelepíteni a fürdőben lévő 
kezeléseket. A MEP-el és az ÁNTSZ-el fel kell venni a kapcsolatot, hogy gyógyászati rendelés nem 
csak a Berek tér 11. alatt, hanem a Hortobágyi út 1. sz. alatt is folyna. Bérleti díjat fizetnének.

Perge József alpolgármester: Több variáció is lehet. Meg kell nézni, hogy a bérleti díj a jó, vagy 
pedig az összes bevétel x %-át átadják, és tovább tudják foglalkoztatni a kezelő személyzetet is. Így a 
betegek a fürdőjegyet is igénybe tudják venni.

Oros István ügyvezető igazgató: Így viszont a kádast öltözőként fent kell tartani. Délelőtt volt szó a 
közfoglalkoztatásról, így nekik is biztosítani kell helyiséget. Tehát a kádasfürdővel mindenképpen kell 
kezdeni valamit.

Perge József alpolgármester: A masszázsra egyébként tudják fogadni a betegeket a volt férfi öltöző 
helyiségében. Ugyanis lesz olyan betegkör, akinek csak masszázst és gyógyfürdőt írnak fel. Általában 
ez a domináns.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: 1.122.000 Ft-ja van jelenleg a Kft-nek. A februárban esedékes utalás 
3.500.000 Ft, ami várhatóan be is fog folyni. Tavaly ilyenkor már meg volt a 16,5 millió Ft hitel?

Harmati Péter: Igen. Tavaly ilyenkor már kb. 5 millió Ft működési tagi kölcsön állomány is volt.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Formailag jobban áll most a Kft., mint tavaly ilyenkor.

Perge József alpolgármester: Tavaly február 24-én 20 millió Ft volt a tagi kölcsön, ebből 10.730.000 
Ft volt a működési tagi kölcsön.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester: A március fizetés fog gondot jelenteni. A jelenlegi bérlők február 
28-ig be fogják fizetni a bérleti díjat.

Harmati  Péter: Most  egy tagi  kölcsön  keretet  szeretnének kérni,  hogy ha  a  fizetést  nem tudják 
kifizetni, akkor ne kelljen emiatt rendkívüli testületi ülést összehívni.

Oros István ügyvezető igazgató: Ez nem váltja ki további hitel felvételét.
Ma  kapták  meg  azt  a  támogató  nyilatkozatot  a  Fejlesztési  Ügynökségtől,  amely  90  nappal 
meghosszabbítja a beruházás támogatásának szerződéskötésének időpontját.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Jött a tervellenőrtől egy árajánlat, mely 160.000 Ft + ÁFA. Ez olyan 
kicsi összeg, ami megéri. Két héten belül elvégzi a munkát, újraárazza a tervet. Támogatja, hogy erre a 
Berek-Víz Kft. kösse meg a szerződést. 

Oros  István  ügyvezető  igazgató: Kéri,  hogy  ha  a  tervellenőrre  van  valakinek  javaslata,  akkor 
jelezzéke.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Hozzájárul-e a tagi kölcsön keret megállapításához?

Perge József alpolgármester: Mikor fizeti vissza?

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző: Azt  is  meg  kell  határozni,  hogy  meddig  kell  ezt  a  keretet 
biztosítani.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A hitelfelvétel után 8-15 nap múlva fizessék vissza.

Harmati  Péter: Március  31-ig  tartsák  fenn  a  keretet.  Visszafizetni  viszont  augusztus  elejénél 
hamarabb nem tudják.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Mindenképpen belevenné a határozatba, hogy ha a hitelt felveszik, 
akkor a hitel felvétele után 8-15 napon belül fizessék vissza.
Ki az, aki egyetért azzal, hogy az 5 millió Ft tagi kölcsön keretet március 31-ig biztosítsák a Berek-
Víz Kft-nek? Visszafizetési határideje 2010. augusztus 31.,  illetve a hitelfelvétel  esetén, 15 napon 
belül.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

51/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
Tagi kölcsön keret biztosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berek-Víz Kft. részére 2010. 
március 31-ig 5 millió Ft, azaz ötmillió forint működési célú tagi kölcsön keretet biztosít. 
A kölcsön visszafizetésének határideje: 2010. augusztus 31., illetve a hitelfelvétel esetén, 
15 napon belül.

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft.  
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester  
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző  
4) Polgármesteri Hivatal  
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1  1  . Napirendi pont:   Előterjesztés a Berek-Víz Kft. tagi kölcsön igényéről.  

1  2  .  Napirendi  pont:    Előterjesztés  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2010.  évi   
közfoglalkoztatási tervére.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A közcélú foglalkoztatásra 95% támogatás biztosít  az állam, így 
csak 5% az önkormányzati rész.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző: Minél  hatékonyabban,  minél  költségtakarékosabban  kell  az 
embereket foglalkoztatni.  KétHáromfféle támogatás van. Az egyik a bér és járulékainak 95%-a. A 
másik az, hogy a járulékoknak csak az 50%-át kell megfizetni. Ezen felül a gazdasági társaságok plusz 
28.500 Ft támogatást igényelhetnek minden dolgozó után.
Javasolta a Kft. ügyvezetőjének, hogy mindenképpen célszerű lenne minden csoporthoz egy vezetőt 
kinevezni a hatékony munkavégzés céljából. 
38 fő foglalkoztatását tervezték, melyhez a saját erő 1,3 millió Ft. 20% eltérés esetén kell a tervet 
módosítani. A Munkaügyi Központ a tervet jóváhagyta.
Négy csoportot lenne célszerű létrehozni, 2 női és 2 férfi csoportot, amelyből 1 férfi és 1 női csoport a 
fürdőben dolgozna, a többiek a fürdőn kívül. Ha nem megfelelően látják el a feladatukat, akkor meg 
kell lehet nekik mondani, hogy a szerződéstük meg lehet szüntetniésre kerül.
A megtakarításokból a közterületen virágágyást lehetne létrehozni. Pénz is van rá és munkaerő is.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Javasolja a Berek-Víz Kft-nek, hogy a dolgozók irányítására a faluban 
vegyék fel Kovács Sándort, a volt Berek Beruházó Kht. vezetőjét.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Szavazásra bocsátja a közfoglalkoztatási terv elfogadását.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  tervet  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

52/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
a 2010. évi Közfoglalkoztatási Terv elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2010.  évi  Közfoglalkoztatási 
Tervet a melléklet szerint elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Magyar Államkincstár
4) Munkaügyi Központ
5) Közfoglalkoztatásban résztvevő intézmények
6) Polgármesteri Hivatal

1  3  .  Napirendi  pont:    Előterjesztés  a  Malatech  Water  Kereskedelmi  és  Szolgáltató  Kft.   
árajánlatának elfogadása tárgyában.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került.  Javasolja a határozati  javaslat 
elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

53/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
a tavak biotechnológiai kezeléséről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi konstrukciót javasolja 
a szerződő feleknek (Malatech Water Kereskedelmi és Szolgáltató Kft., Berek-Víz Kft., 
Horgászegyesület) az önkormányzat tulajdonában lévő tavak biotechnológiai kezelésére.

A vállalkozói díj összege 2.400.000 Ft + ÁFA, mely a következőket tartalmazza:
0,8 hektár felülettel 0,8 m átlagmélységgel  4 kezelés (csónakázó tó), valamint 1 hektár 
felülettel és 1,2 m átlagmélységgel 4 beavatkozás, illetve 9 hektár felülettel 1,5 m átlag 
vízmélységgel 4 beavatkozást foglal magába.

Határidő: 2010. február 28.
Felelős: Oros István ügyvezető igazgató, Karsai János, a Horgászegyesület vezetője

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft.  
2) Horgászegyesület  
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester  
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző  

            

1  4  . Napirendi pont:   Előterjesztés intézmények világításkorszerűsítésének szerződéstervezetére.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Harmadik alkalommal kerül előterjesztésre a világításkorszerűsítés. 
Külön  szerződést  kötnének  a  Berek-Víz  Kft-vel  és  az  önkormányzattal.  Nem  kerül  pénzbe  a 
beruházás, csak az áramdíj marad változatlan.

Czinege Béla képviselő: Átolvasta a szerződést. Le fogják számlázni a leírt tételeket.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Az óvoda esetében az éves törlesztő részlet 74.000 Ft+ÁFA. Ezt 
osztják 12-vel. Ennyit fognak számlázni havonta. 

Perge József alpolgármester: Kell-e többet fizetni, mint 2009-ben?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Nem.

Harmati  Péter: Meghatároznak  egy  referenciafogyasztást,  és  azt  kell  fizetni.  A  Berek-Víz  Kft. 
esetében sokkal jobb lenne, ha pénzfinanszírozás lenne. A termál le lesz bontva. Továbbá, ha kevesebb 
rendezvény lesz, akkor ráfizetés lesz. Az sem mindegy, hogy mikor helyezik üzembe az ikermedencét.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Bekérték a szerződéseket és a tavalyi összes számlát. Ez alapján 
számolták ki ezt az összeget.

Czinege Béla képviselő: Ez 10 évig végigkíséri az önkormányzatot, és ha jön egy újabb technológia, 
akkor abba nem tudnak belépni, mivel azt sem tudják, hogy mennyibe kerül az áram.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester: Új kandeláberek vannak benne.
Kéri, hogy a Berek-Víz Kft. írja le az aggályait, és van-e valamilyen elképzeléseik a kandeláberekkel 
kapcsolatosan, és milyen konstrukciót gondolnak.

Harmati  Péter: Azt  szokták  kapni,  hogy miért  nem kérnek  más  árajánlatot.  Most  meg  egyetlen 
árajánlat van. Ugorjanak bele abba, hogy 10 év alatt törlesszenek. Nagyon bizonytalan ez az érték, ami 
alapján számlázni fognak.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ennek a beruházásnak a költségeinek nézzenek utána.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Erről már beszéltek. Ki volt adva feladatnak, hogy a Kft. vegye fel 
a kapcsolatot a céggel. Én fel is vettem velük a kapcsolatot. Megküldték a szerződés tervezetét, amit 
átküldtem a Kft-nek e-mailen. Én ebben nem vagyok szakember, csak azt szerettem volna, hogy május 
elejére készüljön el. Akkor fel velgyük fel a Kft.-vel a kapcsolatot. Az is lehetséges megoldás, hogy a 
következő testületi ülésre hívják el őket. A fürdőnyitásra ennek az elkészülte pozitív képet mutatna.
A közvilágítás korszerűsítése is ilyen konstrukcióban ment.

Perge József alpolgármester: Akkor úgy készüljön fel a Berek-Víz Kft., hogy konkrét javaslataik 
legyenek.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Kéri  a  Berek-Víz  Kft-t,  hogy  nézzék  meg,  hogy  a  beruházás 
költségeinek. Határidő: következő testületi ülés, március 1. Az aggályait mindenki egy hét múlva adja 
le, hogy a cég fel tudjon készülni a szükséges adatokkal. 
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

534/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
intézmények világításkorszerűsítéséről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  a  Berek-Víz  Kft-t, 
hogy  a  következő  testületi  ülésre,  március  1-jére  nézzen  utána  a  fürdő 
világításkorszerűsítésének  bekerülési  költségeinek. Továbbá  a  Berek-Víz  Kft.  és  a 
képviselők a beruházással kapcsolatos kérdéseiket 2010. február 22-re adják le.

Felelős: Harmati Péter, Berek-Víz Kft.
Határidő: 2010. március 1.

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft.  
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester  
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző  
4) Polgármesteri Hivatal  

            
1  5  . Napirendi pont:   Előterjesztés a háziorvosi ellátás támogatására.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került.  Javasolja a határozati  javaslat 
elfogadását. 
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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545/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
a háziorvosi ellátás támogatásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a berekfürdői háziorvosi ellátás 
működtetésére, valamint egyéb, a háziorvos váltáshoz kapcsolódó kiadások fedezetének 
finanszírozására 100.000 Ft-ot,  azaz  egyszázezer  forintot  biztosít  a  2010.  évi  tartalék 
keret terhére.

A képviselő-testület  felhatalmazza Dr.  Hajdu Lajos  polgármestert,  hogy a támogatási 
összeg biztosításáról kössön szerződést Dr. Khan Sher Alam háziorvossal.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2010. március 31.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester  
2) Dr. Khan Sher Alam háziorvos  
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző  
4) Polgármesteri Hivatal  

16. Napirendi pont:   Előterjesztés festmény ajándékozására.  

Perge József alpolgármester: Felolvassa a határozati javaslatot.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag  elfogadta,  erről  a  következő  határozatot  hozta.  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  nem 
szavazott.

556/2010.(II.15.) sz. Önkorm. határozat
Festmény ajándékozásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Hajdu Lajos háziorvosnak 
évtizedeken  át  tar  háziorvosi  tevékenységének  elismeréseként  Berekfürdő  Község 
Önkormányzata,  és  a  település  lakói  nevében  Sz.  Kovács  Géza  festőművész  Kunsági 
tanya hó alatt, című festményét ajándékozza.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Hajdu Lajos háziorvosnak 
nyugdíjba vonulása alkalmából jó egészséget, jó pihenést kíván!

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos  
2) Perge József alpolgármester  
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző  
4) Polgármesteri Hivatal  

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) 
bekezdése alapján zárt ülést rendel el.
Megköszöni mindenkinek a nyílt ülésen való részvételét, a nyílt ülést berekeszti.
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k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/                                                               /:  Potornainé Szűcs Katalin :/
polgármester                                                                                       jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Harsányi Gábor :/                                                                           /:  Dr.  Kenyeres  Imre  :/ 
képviselő                                                                                                          képviselő

            
17. Napirendi pont:   Előterjesztés Dr. Kovács Tibor, a Rheu-Med Kft. ügyvezetőjének kérelmére.  
            
18. Napirendi pont:   Előterjesztés a B-B Partner Kft. kérelmére.  
            

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 
12. § (4) bekezdése alapján zárt ülést rendel el.
Megköszöni mindenkinek a nyílt ülésen való részvételét, az ülést berekeszti.

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/                                                        /:  Potornainé Szűcs Katalin :/
polgármester                                                                              jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Dr. Kenyeres Imre :/                                                            /: Mátrai István :/
     képviselő                                                                                        képviselő
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